
 

 

 

 

Nu under sommaren 2021 avvecklas stadens komvux och SFI. En effekt av det är att 
möjligheten att kunna välja utbildningar som ges i Lidingö försvinner, åtminstone så 
som planeringen ser ut nu. Det är en förändring som slår olika för olika grupper, och 
som kan försvåra såväl integration som nödvändig yrkesutbildning. Vänsterpartiet ser 
det som särskilt angeläget att kunna erbjuda utbildningar som sker tillsammans med 
verksamheter som äldreomsorgen och förskolan. Likaså att kunna erbjuda SFI på ön, 
för att underlätta till exempel för de som har praktikplats på ön och att säkra det 
samspel som hittills funnits mellan stadens SFI och OSF. 

 
Med anledning av ovan har jag följande frågor till dig: 
1. Kommer du att ta initiativ till att det ska gå att ordna utbildningar inom barnskötar,- 
vård- och omsorgsprogrammen på Lidingö? 
2. Kan dessa utbildningar i så fall ske i kombination med SFI för att också förstärka 
språkkunskaperna? 
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